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حاج صفی: آماده فینال بعدی هستیم
احسان حاج صفی در نشست خبری پیش از بازی با امارات در جام ملت های آسیا گفت:»خدا را شکر پس از دو برد شرایط 

تیم خیلی خوب است وصددرصد برای بازی فردا آماده هستیم. امارات تیم خوبی است و قطعاً نقاط  قوت و ضعف آنها را 
آنالیز می کنیم و امیدواریم از نقاط ضعف آنها بخوبی استفاده کنیم و به گل برسیم.« او ادامه داد: امیدواریم فردا یک بازی 
خیلی خوب را از سوی هر دو تیم شاهد باشیم و هواداران از بازی لذت ببرند و در نهایت سه امتیاز را بگیریم. کاپیتان تیم 

ملی فوتبال در مورد اینکه در بازی اول ایران مقابل فلسطین بعد از سامان قدوس در بخش پاس های کلیدی دومین بازیکن 
برتر بودید، گفت: در داخل تیم هیچ کسی به دنبال عملکرد فردی از جمله پاس گل و آقای گلی نیست و یک تیم هستیم و 

خوشبختانه 26 بازیکن آماده داریم و همه برای بازی ها آماده هستند. همه یک هدف را دنبال می کنیم و فقط به فکر موفقیت 
تیم هستیم. دو فینال را پشت سر گذاشتیم و الان آماده فینال بعدی هستیم و امیدوارم در آخر به هدفی که داریم، برسیم.«

ـــرش بـ

بازی ایران و امارات، از جمله بازی های 
ب  محسو ن  رما کشو ل  تبا فو سنتی 
یک  فقط  که  ی  کشور و  د  . می شود
ب  محسو هم  ی  برا ه  د سا یه  همسا
نمی شوند و قرابت های زیادی از لحاظ 
فرهنگی و اجتماعی دارند.  فوتبال هم 
یکی از این حلقه های اتصال میان ایران 
و امارات به حساب می آید که سابقه ای 
۴۳ ساله دارد. فوتبال در امارات دیرتر 
پا گرفت و نخستین حضورش در جام 
ملت های آسیا به 1980 بازمی گردد؛ اما 
یکی از عواملی که باعث رشد فوتبال 
در این کشور شد، حضور بازیکنان و 

مربیان ایرانی در امارات متحده عربی 
بود. از مربیانی مانند حشمت مهاجرانی 
که سرمربی تیم ملی این کشور شد تا 
بازیکنانی مانند حسن روشن که اولین 
الاهلی  به   19۷8 سال  در  و  بود  آنها 
هم  حالا  دیگر.  بازیکنان  و  پیوست 
که احمد نوراللهی و مهدی قایدی به 
ایرانی در تیم های  عنوان لژیونرهای 
توپ  کلباء  اتحاد  و  الوحده  اماراتی 
اینکه فرهاد مجیدی  می زنند. ضمن 
هم سرمربی تیمی است که قایدی در 

آن بازی می کند. 
اما نکته ای که در این بین وجود دارد، 

این است که زمانی که فوتبال امارات 
سه بار  ما  بود،  نشده  حرفه ای  هنوز 
قهرمان جام ملت های آسیا شده بودیم 
بازی های  و  رقابت ها  این  میزبانی  و 
آسیایی را برعهده داشتیم اما آنها در 
ورزش توانستند امکانات خود را افزایش 
دهند و با ساخت ورزشگاه ها، میزبانی 
دو جام ملت های 1996 و 2019 را بر عهده 
امارات  بگیرند. حالا سال هاست که 
ایرانی  تیم های  گزینه های  از  یکی  به 
از جمله استقلال و پرسپولیس برای 
تشکیل اردو تبدیل شده است. با این 
حال، اماراتی ها از لحاظ نیروی انسانی 

داشتن  حسرت  همچنان  استعداد  و 
بازیکنان ما را دارند و در نبردهای رو در 
رو به خصوص در بازی های ملی معمولاً 
بازنده هستند. اتفاقی که امیدواریم 
خ دهد و تیم ملی فوتبال  امروز هم ر
کشورمان بتواند دست پر میدان را ترک 
کند و به غیر از صعود که قطعی شده، 
راهی  گروه  صدرنشین  تیم  به عنوان 
مسائل  که  هرچند  شود.  بعد  مرحله 
فنی همه چیز در فوتبال نیست و باید به 
امکانات سخت افزاری کشورهایی نظیر 
امارات نیز دست پیدا کرد. چرا که ایران 

لایق بهترین هاست.

قرابت های 
فوتبال ایران و 
امارات

آنها امکانات 
دارند، ما 
استعداد

بنتو: ایران قدرتمندترین تیم گروه است
پائولــو بنتــو، ســرمربی امــارات در نشســت خبری پیش 
ــم  ــن تی ــران قدرتمند تری ــت: »ای ــران گف ــا ای ــدار ب از دی
ــت و  ــای آسیاس ــن تیم ه ــی از بهتری ــت. یک ــروه ماس گ
مــا انتظــار داریــم کــه بــازی ســختی مقابــل ایران داشــته 
ــود را  ــدار خ ــن دی ــرای ای ــان ب ــد توانم ــا ح ــا ت ــیم. م باش
ــا  آمــاده می کنیــم و در مســابقه مبــارزه خواهیــم کــرد ت
بــه هدفمــان یعنــی صعــود بــه مرحلــه حذفــی برســیم.« 
او ادامــه داد: »بازیکنــان ایــران زمانــی طولانــی اســت 
کــه در کنــار هــم هســتند. ترکیــب تیــم ایــران آن چنــان 
ــز  ــرادی نی ــن انف ــد بازیک ــت. چن ــرده اس ــدا نک ــر پی تغیی
دارنــد کــه قــدرت تیــم را می ســازند. ایــران حریــف 
آســانی نیســت و مــا بایــد از بســیاری لحــاظ باهــوش 
باشــیم و خــوب بــازی کنیــم. بایــد مقابــل ایــن تیــم 
باهــوش باشــیم. بایــد خیلــی خــوب باشــیم تــا بتوانیــم 
نتیجــه خوبــی بگیریــم. همچنیــن بایــد بــازی را کنتــرل 
ــران  ــل ای ــازی مقاب ــم. ب ــاز بجنگی ــرای ۳ امتی ــم و ب کنی
مثــل بازی هــای قبلــی نیســت.« ایــن مربــی پرتغالــی 
یــادآور شــد:»انتظارات مــردم را نمی توانــم کنتــرل کنم. 
انتظــار مــن ایــن اســت کــه بــازی بــه بــازی پیــش و قــدم 
بــه قــدم جلــو برویــم. انتظــارات هــواداران یــا رســانه ها 
ــا  ــد م ــا می خواهن ــاید آنه ــرد، ش ــرل ک ــوان کنت را نمی ت
قهرمــان شــویم. نمی دانــم چــه چیــزی باعــث شــده کــه 
چنیــن ذهنیتــی بــه وجــود بیایــد. برایــم ســخت اســت 
کــه چنیــن انتظــاری از مــا دارنــد. انتظــار مــن این اســت 
کــه در هــر بــازی بتوانیــم خــوب بــازی و مبــارزه کنیــم.«

 

محمدی در تیم منتخب جام ملت ها
تیم منتخب دور دوم مسابقات جام ملت های آسیا 
مدافع  محمدی  میلاد  که  شد  معرفی  قطر   202۳
تیم  گرفت.  قرار  تیم  این  در  کشورمان  ملی پوش 
منتخب هفته دوم مسابقات جام ملت های آسیا به 
ح است: دروازه بان: خالد عیسی )امارات(،  این شر
احمد  )عربستان(،  عبدالحمید  سعود  مدافعان: 
الخمیسی )عمان(، جاستن هوبنر )اندونزی( و میلاد 
)قطر(،  عفیف  اکرم  هافبک ها:  )ایران(،  محمدی 
فایزولیف )ازبکستان(، محمد کنو )عربستان( و علی 
مهاجمان: یزن النعیمات )اردن( و  مدن )بحرین(، 

ایمن حسین )عراق(.
 

قایدی و قدوس در بین بهترین ها
مهدی قایدی و سامان قدوس دو بازیکن تیم ملی 
پاسورهای  و  گلزنان  بهترین  لیست  در  کشورمان 
جام ملت های آسیا تا پایان هفته دوم رقابت ها قرار 
گرفتند. بر اساس اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا، 
قایدی با به ثمر رساندن دو گل در رده دوم بهترین 
گلزنان جام ملت ها ایستاد. قدوس هم با دبل پاس 
گل، بهترین پاسور آسیا در کنار یزن النعیمات و المعز 

علی قرار گرفت.
 

خ ها به تهران آمد خرید سر
باشگاه  مدنظر  قطری  بازیکن  حسن،  عبدالکریم 
پرسپولیس صبح دیروز وارد تهران شد. این ملی پوش 
سابق قطر قرار بود دیروز تست های پزشکی را                              پشت سر 
بگذارد و در صورت تأییدیه پزشکی با پرسپولیس قرارداد 
امضا خواهد کرد تا اولین خرید قرمزها در زمستان لقب 
بگیرد. قرارداد حسن با پرسپولیس برای یک فصل و نیم 
خواهد بود تا این بازیکن به عنوان جدیدترین بازیکن 
این تیم ملحق شود. حسن  به  خارجی پرسپولیس 
بازیکن پست سه فوتبال )دفاع چپ( است ولی با توجه 
به ویژگی های فنی، قدرت بازی در پست های دیگر را هم 
دارد. بیشتر دوران فوتبال این بازیکن در باشگاه السد 
قطر گذشت و همراه با این تیم به افتخارات و عناوین 
قهرمانی بسیاری دست پیدا کرد. او در سال 2018 موفق 
شد عنوان بازیکن سال فوتبال آسیا را از آن خود کند و 
اکنون در ۳0 سالگی به دنبال تجربه بازی در ایران است.

نجات عباسی از مرگ حتمی در دوبی!
فروغ عباسى، اسکی باز معروف ایرانی از مرگ حتمی 
گریخت! او که عضویت در تیم هاى ملى دوچرخه سوارى 
و اسکى ایران را در کارنامه دارد، در حال حاضر مربى تیم 
اسکى دختران امارات است. به عنوان تنها اسکى باز 
زن تاریخ ورزش ایران در دو المپیک زمستانى ٢٠١٤ 
٢٠١٨ پیونگ چانگ کره جنوبى به  سوچى روسیه و 
روى پیست رفته و از این منظر رکورددار است. دارنده 
مدال طلاى اسکى قهرمانى آلپاین و مارپیچ کوچک 
آسیا که به ورزش هاى هوایى سقوط آزاد از هواپیما یا 
همان چتربازى و پاراگلایدر هم علاقه فراوانى دارد، عصر 
یکشنبه در شانزدهمین تجربه سقوط آزاد از هواپیما در 
آسمان کشور امارات براى باز کردن چتر خود با دررفتگى 
کتف دست راست در آسمان روبه رو شد. این حادثه 
باعث شد بارها با تحمل درد شدید در آسمان تلاش 
کند تا بتواند چترش را باز کند که دررفتگى کتف دست 
راست آن هم در سرعت زیاد سقوط آزاد، مانع از این امر 
شد. او بالاخره در فاصله ٣٠٤ مترى زمین توانست چتر 
رزرو را باز کرده و از مرگ حتمى نجات پیدا کند. به این 
ترتیب قهرمان اسکى آسیا چند وقتى باید استراحت 
کرده تا بعد از خوب شدن کامل کتف دررفته با دریافت 

مجوز دوباره دل به آسمان بزند.

مصاحبه و خبر

مهم تریـــن موضـــوع روز والیبـــال ایران 
همچنـــان انتخاب ســـرمربی تیـــم ملی 
مـــردان اســـت. پـــس از پاســـخ منفـــی 
فدراســـیون والیبال به پیاتزا و همچنین 
انصـــراف هاینـــن و لورنزتـــی از حضـــور 
در بیـــن گزینه هـــای ســـرمربیگری تیـــم 
ملـــی، وحید مرادی به ســـراغ گزینه های 
جدیـــد رفـــت. گزینه هایـــی که ایـــن بار 
فدراســـیون والیبال نام آنها را افشا نکرد 

تا کار برای دلالان ســـخت شـــود.
وحید مـــرادی، سرپرســـت فدراســـیون 
والیبـــال در گفت وگو با »ایـــران« آخرین 
وضعیـــت انتخاب ســـرمربی تیـــم ملی را 

داد. توضیح 

 حرف از این بود که در جلسه شما 
با فابیو دبیرکل فدراسیون جهانی، 

مربیانی به شما معرفی شده اند. 
درست است؟

جلسه ما با مسئولان FIVB، جلسه مثبت 
و اثربخشی بود، اما هیچ گزینه ای را برای 
سرمربیگری تیم ملی به ما معرفی نکردند، 
کاری  وظایف  جزو  مربی  معرفی  که  چرا 
FIVB نیست. ما در این جلسه شرایط 
ح کردیم و گفتیم دنبال  تیم ملی را مطر
 FIVB بهترین مربی برای تیم هستیم، اما

پیشنهادی به ما نداد.
لیگ ملت های۲۰۲۴ از دو جهت برای 
تیم ملی ما حساسیت دارد، هم بابت 

سهمیه المپیک و هم بقای تیم ملی در 
این رقابت ها به نتیجه تیم بستگی دارد.

به هر صورت تیم ملی شرایط حساسی دارد.
اما برای ما صعود به المپیک اولویت دارد. با 
VNL این شرایط تیم ملی با موفقیت در
سال آینده با یک تیر دو نشان می زند، هم 
سهمیه المپیک می گیرد و هم تیم در لیگ 

ملت ها ماندگار می شود و نیازی به برگشت 
در چرخه انتخابی برای حضور دوباره در 

لیگ ملت ها ندارد.
دو گزینه جدید به اسم ایگور جوریچیچ 

و سدریک انارد فرانسوی جزو 
گزینه های جدید مطرح شده اند. واقعاً 

با آنها مذاکره کردید؟
به هیچ وجه این دو مربی در لیست ما 
نبوده اند. مذاکره با آنها تنها شایعه ای است 
که بعضی رسانه ها سر زبان انداخته اند و 

اصلاً مذاکره با آنها صحت ندارد.
کمیته فنی به شما مأموریت داده بود 
که برای مذاکره رو در رو با گزینه های 
ایتالیایی به این کشور بروید، اما شما 

نرفتید، چرا؟
نرفتیم، چون جلسه ای در کار نبود.قبل 
از سفر به لوزان تصور بر این بود که ممکن 
است با یکی از مربیان ایتالیایی به توافق 
برسیم و برای تکمیل مذاکرات و گفت و گوی 

رو در رو به ایتالیا برویم، اما اتفاقی نیفتاد.
 آقای افشاردوست گفتند، می شد 

سرمربی را زودتر انتخاب کرد.
متأسفانه افشاردوست در هر مصاحبه، یک 
جوری اظهار نظر می کند، قبلاً گفته بود، 
نباید عجله کرد، ۳ ماه فرصت داریم، اما 
حالا حرف دیگری می زند. نمی دانم حالا 
هم باید از خودش پرسید. اما فدراسیون 
کاری به این حرف ها ندارد و بدون تأثیر 
فشارهای خارجی یا جریان های موافق و 
می کنیم.ما  کار  خارجی  مربیان  مخالف 
سعی می کنیم طبق عقلانیت و نیازی که 
ایران دارد، بهترین مربی را برای تیم ملی 
انتخاب کنیم. امیدوارم بهترین انتخاب را 

داشته باشیم.
پس علاقه مندان والیبال نگران 

نباشند؟
من به علاقه مندان والیبال توصیه می کنم، 
بهترین  و ما هم سر صبر  نباشند  نگران 
گزینه را انتخاب می کنیم. آنها تحت تأثیر 
مربیان  علیه  یا  نفع  به  که  جریان هایی 
خارجی راه می افتد، قرار نگیرند و اجاره 
بدهند فدراسیون در آرامش تصمیم بگیرد.

 ایران نامزد میزبانی از قهرمانی جهان 
۲۰۲5 شده، کدام شهرها شانس 

میزبانی دارد؟
ایران کاندیدای میزبانی  9 شهر والیبالی 
قهرمانی جهان در سال 2025 و میزبانی از 

۳2 تیم برتر والیبال دنیا هستند.
ما در جلسه با فابیو آزودوو مدیر کل اجرایی 
مسئولان  و  والیبال  جهانی  فدراسیون 
والیبال ورلد درخواست همکاری با ایران 
ر  د ن  یرا ا بانی  میز مشکلات  رفع  ی  برا
رقابت های جهانی را دادیم. ما از زمانی که 
والیبال ورلد قرارداد تجاری را با فدراسیون 
جهانی امضا کرده به دلیل تحریم های مالی 
میزبانی های مهم جهانی را بویژه برای لیگ 
ملت ها و قهرمانی مردان جهان به ایران 

نداده اند.
ن  سیو ا ر فد مسئولان  گفته  به  ینکه  ا با 
جهانی حدود ۳5 کشور درخواست میزبانی 
قهرمانی مردان جهان 2025 را داده بودند، 
ایران یکی از گزینه های اصلی میزبانی این 
رقابت هاست و به شرط پیدا کردن راه حل 

برای رفع موانع موجود با توجه به وجود 
و  بین المللی  انتقالات  محدودیت های 
تجهیزات برگزاری، ایران شانس بزرگی برای 

میزبانی دارد.
با رفع مشکلات قطعیت میزبانی، به خاطر 
حضور ۳2 تیم و فرمول مسابقات، اقلاً چهار 
شهر که حداقل یک سالن مسابقه کاملاً 
استاندارد و دو سالن تمرین با تجهیزات 
ودگاه  فر و  ستاره   5 هتل  جمله  از  لازم 
بین المللی در نزدیکی شهر را برای میزبانی 
انتخاب می کنیم. با این حساب شهرهای 
تهران، ارومیه، یزد، اردبیل، تبریز، مشهد، 
اصفهان و شیراز کاندیدای اصلی میزبانی 

این رقابت ها هستند.

سرپرست فدراسیون والیبال: مذاکره با انارد و جوریچیچ واقعیت ندارد

فدراسیون جهانی، مربی ای به ما معرفی نکرده است

ایـــن روزهـــا تیم ملـــی به محـــور اصلی 
فوتبـــال ایـــران تبدیـــل شـــده اســـت. 
تیمـــی کـــه در قطـــر به ســـر می بـــرد و 
قـــرار اســـت از ســـاعت 18:۳0 امـــروز، 
در ســـومین و آخرین مســـابقه خود در 
مرحله گروهی جام ملت های آســـیا و 
در ورزشـــگاه »اجوکیشن سیتی« دوحه 
بـــه مصاف امـــارات بـــرود. شـــاگردان 
امیـــر قلعه نویی درحالـــی در این بازی 
بـــه میـــدان می رونـــد کـــه پـــس از برد 
بـــازی دوم  ۴-1 برابـــر فلســـطین، در 
گـــروه C مقابـــل هنگ کنـــگ هـــم به 
برتـــری 1-0 رســـیدند تا با شـــش امتیاز 
صعودشـــان بـــه مرحله بعـــد را قطعی 
کننـــد. البتـــه در بـــازی بـــا هنگ کنگ 
به نحوه بـــازی ملی پوســـان انتقاداتی 
مطرح شـــد و انتظار می رفت که یوزها 

بـــازی روان تـــر و پرگل تـــری را از خـــود 
به نمایـــش بگذارنـــد ولی ایـــن اتفاق 
نیفتاد اما مهم کســـب ســـه امتیاز بود 
که به دســـت آمد و همچنـــان تیم ملی 
یکـــی از شـــانس های مســـلم قهرمانی 
جـــام ملت هـــا به حســـاب می آیـــد و 
همـــه فوتبال دوســـتان امیدوارنـــد تـــا 
این آرزوی دیرینه رنـــگ تحقق به خود 
بگیـــرد. امـــا حـــالا تیم ملی بایـــد برابر 
حریفـــی قرار بگیـــرد کـــه در رده پنجم 
آسیاســـت و بـــرای یازدهمیـــن دوره در 

جـــام ملت ها حضـــور دارد.

امارات جدی ترین رقیب ایران اســـت 
کـــه در بازی اولـــش برابـــر هنگ کنگ 
بـــه پیـــروزی ۳-1 رســـید ولـــی مقابـــل 
فلســـطین با خوش شانســـی 1-1 کرد و 
یک امتیـــاز گرفت. حـــالا پائولو بنتو، 
ســـرمربی پرتغالی این تیـــم در پی این 
اســـت که اماراتی ها را در این مســـابقه 
بـــه پیـــروزی برســـاند. هرچنـــد که او 
به خوبـــی می داند کـــه برای رســـیدن 
به این هدف، کار بســـیار دشواری را در 
پیش دارد. چرا کـــه در طول بازی های 
دو تیـــم، اماراتی ها فقـــط یک بار طعم 

پیروزی برابر ایران را چشـــیده اند. این 
دو تیم از ســـال 1۳59 تاکنـــون، 18 بار 
در مقابـــل یکدیگر قـــرار گرفته اند که 
حاصـــل آن، 1۴ پیـــروزی بـــرای ایران، 
یک پیروزی برای امارات و ســـه تساوی 

است.  بوده 
در ایـــن بازی هـــا مجموعـــاً ۳0 گل زده 
شـــده اســـت که ســـهم ایـــران 26 گلِ 
زده و ســـهم امـــارات چهـــار گل بـــوده 
اســـت. از ایـــن بازی هـــا پنج مســـابقه 
هـــم در چهارچـــوب جـــام ملت هـــای 
آســـیا برگـــزار شـــده کـــه چهـــار دیدار 

بـــا پیـــروزی ایـــران بـــه پایان رســـیده 
و یـــک مســـابقه هـــم مســـاوی شـــده 
اســـت. در این شـــرایط، بایـــد باز هم 
امیـــدوار بود که تیم کشـــورمان از این 
مســـابقه هم ســـربلند بیـــرون بیاید. 
نکتـــه دیگری که درخصـــوص تیم ملی 
وجـــود دارد، ایـــن اســـت کـــه در ایـــن 
بـــازی ســـید مجید حســـینی، مدافـــع 
تیم ملی بـــه دلیـــل مصدومیت غایب 
خواهد بود ولی آســـیب دیدگی شجاع 
خلیل زاده برطرف شـــده و می تواند به 
میدان بـــرود. ضمن اینکـــه قلعه نویی 
اعـــلام کـــرد تیمـــش با تمـــام قـــوا به 
میدان خواهد رفت و به نظر می رســـد 
از تمـــام بازیکنـــان اصلـــی اش در  او 
این مســـابقه اســـتفاده خواهـــد کرد. 
چرا که می خواهـــد کار تیم ملی در این 
مرحله را با صدرنشـــینی در گروه C به 
پایان برســـاند. در هر صـــورت، پیروزی 
تیم ملی آرزوی هـــر ایرانی علاقه مند به 
تیم ملی اســـت و همه با هـــم و یکصدا 
و یکـــدل امیدواریم در پایان این دیدار 
لبخند روی صورت ملی پوشان و مردم 

ایران پدیدار شـــود.

تعریف مانچینی باعث می شود دشمن پیدا کند!

قلعه نویی: روز اول هم قول قهرمانی ندادم
 

امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی در نشست خبری پیش 
از دیدار مقابل امارات، صحبت های خود را اینگونه آغاز 

کرد و به دفاع از عملکرد شاگردانش در بازی با هنگ کنگ 
پرداخت:»خیلی خوشحالم جزو اولین تیم های صعودکننده 

بودیم. بازی قبلی را آنالیز کردیم و آمار بسیار خوبی هم داشتیم. 
توانستیم نزدیک به 510 پاس و مالکیت نزدیک به ۷0 درصد 

داشته باشیم. تنها دو بازی در این تورنمنت بوده که تیم ها زیر 
100 پاس صحیح دادند که  یکی از این بازی ها ایران و هنگ کنگ 

بود که تیم ما اجازه نداد حریف حتی به 100 پاس صحیح هم 
برسد.«

او ادامه داد: » اینکه تیم بد بازی کند با اینکه گل نزند دو مقوله 
جداست. به زعم من، یکی از بازی های خوب مان را مقابل 

هنگ کنگ انجام دادیم. این را آمار می گوید. وقتی می خواهید 
 AFC یک مربی انتخاب کنید به آمار رجوع می کنید. آماری که از

گرفتیم بسیار خوب بود اما در بازی قبلی دو ایراد داشتیم. یکی 
اینکه پاس های ساده را لو دادیم و دیگری اینکه کلاً دو خطر روی 

دروازه ما ایجاد شد که روی کار تاکتیکی حریف نبود و براساس 
اشتباهات فردی و یکی هم بدشانسی بود. روزبه چشمی پاس 
داد که وسط راه به بازیکن حریف خورد و ایجاد خطر شد. یکی 

هم از طرف میلاد محمدی بود. خیلی خوب بازی کردیم ولی 
توقع مان این بود که از موقعیت ها بهتر استفاده کنیم. در 

مراحل حساس تر شاید آنقدر موقعیت به وجود نیاید.«
قلعه نویی یادآور شد: »بازیکنان خیلی زحمت کشیدند و خیلی 

خوشحالیم در بازی دوم جزو سه تیم صعودکننده بودیم. 
برخلاف نظر خیلی ها که اعتقاد داشتند این گروه آسان است، 

اگر فلسطین و هنگ کنگ در هر گروه دیگری بودند، حداقل 
به عنوان تیم سوم صعود می کردند. این را بازی ها نشان می دهد. 

وقتی بازی ها را رصد کنید، می بینید گروه ایران جزو گروه های 
سخت بوده است.«

سرمربی تیم ملی در خصوص بازی با امارات عنوان کرد: »بازی 
حساسی است. این بازی به نوعی فینال است چون سرگروهی 

را مشخص می کند. از طرفی امیدهایی هم برای فلسطین 
وجود دارد. با توجه به اینکه تا بازی بعدی استراحت بیشتری 

داریم، با تمام قوا و توان مان به زمین می رویم. امیدواریم 
علاوه بر ارائه یک بازی خوب، نتیجه خوبی هم بگیریم. امارات 

هم با تغییراتی که داشته و مربی جدیدش، با آمار نشان داده 
پیشرفت خیلی خوبی داشته اند. آن ها در دو بازی گذشته هم 

چهار امتیاز گرفتند. امیدواریم هم دل مردم را شاد کنیم و هم 
بازی با کیفیتی باشد. باید ببینیم در جریان بازی چه اتفاقی 

خواهد افتاد.«
قلعه نویی درخصوص انتقادات مطرح شده، چنین واکنشی 
داشت: »انتقاد باعث پیشرفت و برطرف کردن نقاط ضعف 

می شود ولی وقتی تیمی با این آمار بازی می کند به نظر شما باید 
انتقاد شود؟ آمار خوب بود یا بد؟ ایراد داریم، نه اینکه نداشته 
باشیم. ایراد هم این بوده که در ضربات آخر بی دقت بودیم، 

ایراد این بود که جلوی زمین توپ های معمولی را لو دادیم. 
وقتی با این آمار بازی می کنید و جزو تیم های اول صعودکننده 

هستید، انتقاد باید بشود ولی تخریب فرق دارد. خیلی ها 
انتقاد کردند چرا به تورنمنت اردن رفتید؟ الان چهار تیمی که 
در تورنمنت اردن بودند چه جایگاهی دارند؟ می گفتند چرا به 

تورنمنت کافا رفتید؟ قرقیزستان مقابل عربستان در حدود 100 
دقیقه 10 نفره و حتی 9 نفره بازی کرد. ما در کشور خودشان 

مقابل رئیس جمهورشان با تماشاگران زیاد پنج گل زدیم، 
چقدر انتقاد شد. پس این تورنمنت حقانیت ما را ثابت می کند. 

نمی گویم صددرصد ایده آل هستیم. خیلی ایراد هم داریم که 
ایرادات ان شاءالله بازی به بازی بهتر می شود ولی شما بعد از 

بازی با قرقیزستان ببینید سعودی ها چه جشنی گرفتند ولی 
برای ما به بازیکنان حمله شد! این فرق ها را ببینید تا متوجه 

شوید چه مسائلی وجود دارد. از لژیونرهای ما فقط سردار آزمون 
آن هم به خاطر مشکلات قراردادی، دیر اضافه شد. بیشترشان 
بازی باشگاهی و حتی دربی داشتند. مثل حاج صفی و طارمی 

ولی آمدند و کنار تیم ملی بودند. همه بازیکنان چه داخلی و 
چه لژیونرها با تمام توانشان بازی می کنند. پس تجزیه و تحلیل 

منصفانه داشته باشید. من جزو مربیانی هستم که حتی در 
تیم باشگاهی هم اگر بردیم و بد بازی کرده بودیم گفتم راضی 
نیستم ولی وقتی آمار را دیدیم و بازی را چندبار تماشا کردیم، 

متوجه شدیم بازیکنان ما بد نبودند. فقط اگر موقعیت ها را 
گل می کردند، این سؤالات برعکس می شد ولی چشم! سعی 

می کنیم بازی به بازی بهتر شویم.«
قلعه نویی در خصوص اینکه روبرتو مانچینی سرمربی عربستان 

اعلام کرده ایران یکی از شانس های اصلی قهرمانی است و 
عملکرد او را مورد ستایش قرار داده، گفت: » از آقای مانچینی 

تشکر می کنم ولی این تعریفش باعث می شود در ایران دشمنان 
زیادی پیدا کند! )با خنده( از نظر سنی تقریباً با او هم دوره 

هستم. بازی های خوب او چه در زمان بازیکن و چه در زمان 
مربیگری را دیده ام. بازی عربستان- عمان را که دیدیم؛ تیمش 
را تقریباً جوان کرده، یک تیم سرعتی بسیار خوب درست کرده 
و چهره های بسیار خوبی را آورده است. یقیناً تیم عربستان هم 

یکی از شانس های قهرمانی است. از او تشکر می کنم. امیدواریم 
روابط با کشورهای همسایه بخصوص عربستان، برادرگونه 

شود تا همه بتوانیم در صلح، آرامش و آسایش از فوتبال لذت 
ببریم.«

قلعه نویی همچنین درباره انتقادها دوباره صحبت های دیگری را 
هم مطرح کرد:»وقتی نقدهای غیرمنصفانه می شود، ترکش های 

آن تا حدودی می آید ولی من سعی می کنم بازیکنانم را از نظر 
تیمی و رفتاری یکدل کنم. مهم این است که بازیکنان شما 
یکدل باشند. وقتی این انسجام تیمی داخل و بیرون زمین 

وجود داشته باشد، شما دغدغه زیادی نخواهید داشت. 
بازیکنان ما به این مهم رسیده اند که چه شرایط حساس و 

سختی دارند. خودشان بخصوص بزرگترهای تیم تلاش می کنند 
این یکپارچگی حفظ شود. روز اول هم قول قهرمانی ندادم. 

همین الان هم اعلام می کنم. از سرمربیان همه تیم های مدعی 
بپرسید، هیچ کدام نمی گویند ما قول قهرمانی می دهیم. همه 

می گویند بازی به بازی جلو می رویم.«

گزارش

حامد  جیرودی
خبرنگار اعزامی به جام ملت های آسیا

ایران - امارات؛ ساعت ۱۸:۳۰ امروز

همهیکصدابرایتیمملی

مصاحبه

مهری رنجبر
خبرنگار


